
Protokół Nr XLV/2018

 z sesji Rady Gminy Barciany

 z dnia  28 marca 2018 r.

Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas otworzyła XLV sesję
Rady Gminy Barciany.  Powitała  Wójta  Gminy Barciany – Ryszarda  Kozyrę,   Sekretarza
Gminy  –  Annę  Tereszko,  Skarbnika  Gminy  –  Iwonę  Bepirszcz. Powitała  następnie
zaproszonych gości:   sołtysów, kierowników jednostek  organizacyjnych Gminy Barciany,
dyrektorów Szkoły Podstawowej w Barcianach. Powitała członków Rady Gminy Barciany i
na podstawie listy obecności stwierdziła quorum – 10 obecnych Radnych. Powiedziała, że
dwie radne są nieobecne ze względu na chorobę, natomiast pozostałych 3 radnych uzasadniło
swoje nieobecności. Powitała protokolantkę. W trakcie obrad Przewodnicząca Rady Gminy
zarządziła 1 – 10 minutową przerwę.

Ad 2. Powołanie sekretarza obrad.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  powiedziała,  że
kolejnym  punktem  sesji  jest  powołanie  sekretarza  obrad.  Na  sekretarza  obrad  powołała
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy – Wiesława Gajdowskiego.

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XLIV sesji Rady Gminy.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas stwierdziła, że protokół
z XLIV sesji z dnia 27 lutego 2018 r. był wyłożony na pół godziny przed sesją. Zapytała, czy
są uwagi do treści protokołu. Uwag nie zgłoszono. Zapytała następnie, kto jest za przyjęciem
protokołu. W głosowaniu jawnym za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 9
radnych, głosów przeciw nie było, 1 radny wstrzymał się od głosu.

Ad 4. Przedstawienie porządku obrad – wnioski o zmianę porządku.

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas powiedziała,
że zgodnie z § 25 ust. 3 Statutu Gminy Barciany Radni otrzymali powiadomienie o sesji wraz
z materiałami 7 dni przed sesją.  Dodała, że zgodnie z § 31 Statutu Gminy można przedsta-
wiać wnioski w sprawie zmian porządku obrad. Stwierdziła, że na jej ręce nie wpłynął żaden
wniosek. Następnie Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko przedsta-
wiła porządek obrad:

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.

2. Powołanie sekretarza obrad.

3. Przyjęcie protokołu z XLIV sesji Rady Gminy.

4. Przedstawienie porządku obrad sesji - wnioski o zmianę porządku.

5. Informacja Wójta Gminy o realizacji podjętych uchwał Rady Gminy i działaniach między 
sesjami.

6. Interpelacje i zapytania Radnych.

7. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany na 
lata 2018-2031.

8. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok.

1



9. Projekt uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu na 
realizację zadania  „Budowa chodnika w pasie drogi powiatowej nr 1398N w miejscowości 
Krelikiejmy”.

10. Projekt uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu na 
realizację zadania  „Budowa chodnika w pasie drogi powiatowej nr 1398N w miejscowości 
Skandawa”.

11. Projekt uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu na 
realizację zadania  „Przebudowa nawierzchni drogi powiatowej nr 1703N w miejscowości 
Modgarby na odcinku od mostu w kierunku drogi gminnej nr 125018N”.

12. Projekt uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu na 
realizację zadania  „ Przebudowa drogi powiatowej nr 1581N Dzietrzychowo – Drogosze – 
Kiemławki Wielkie na odcinku Krelikiejmy – Kolwiny o długości ok. 600 mb”.

13. Projekt uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu na 
realizację zadania  „Budowa zatoki autobusowej w pasie drogi powiatowej nr 1398N w miej-
scowości Silginy”.

14. Projekt uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu na 
realizację zadania „Budowa zatoki postojowej w pasie drogi powiatowej nr 1584N w miej-
scowości Podławki”.

15. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części miejscowości Barciany.

16. Projekt uchwały w  sprawie podziału gminy Barciany na okręgi wyborcze, ustalenia ich 
granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych  w  każdym okręgu wyborczym.

17. Projekt uchwały w sprawie: podziału Gminy Barciany na stałe obwody głosowania, usta-
lenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych.

18. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych i Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Barciany za 
2017 rok.

19. Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Gminnego Ośrodka Kultury oraz 
Gminnej Biblioteki Publicznej w Barcianach za 2017 r.

20. Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Gminnego Ośrodka Pomocy Spo-
łecznej w Barcianach za 2017 r.

21. Sprawozdanie dotyczące funkcjonowania Zespołu Interdyscyplinarnego w Barcianach 
oraz z realizacji zadań z zakresu przeciwdziałania przemocy w rodzinie w Gminie Barciany 
za rok 2017.

22. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.

23. Wolne wnioski i informacje.

24. Wnioski mieszkańców.

25. Sprawy różne.

26. Zakończenie obrad.

Ad 5.  Przewodnicząca Rady Gminy –Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas powiedziała, że
kolejnym punktem obrad jest  informacja Wójta Gminy o realizacji podjętych uchwał Rady
Gminy i działaniach między sesjami. Poprosiła o przedstawienie informacji Wójta Gminy o
pracach Wójta w okresie międzysesyjnym, a zwłaszcza o wykonaniu uchwał Rady.
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Wójt Gminy – Ryszard Kozyra przedstawił informację o realizacji podjętych uchwał Rady
Gminy i pracach w okresie międzysesyjnym (informacja stanowi załącznik do protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  podziękowała  za
złożoną informację.

Ad  6. Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas  poprosiła  o
zgłaszanie interpelacji i zapytań Radnych.

Radna Wiesława Antończyk:

-  zgłosiła  interpelację  w  sprawie  drogi  gminnej  w  Kolwinach  na  odcinku  od  wiaty
przystankowej w stronę hydroforni, ale w szczególności w miejscu, gdzie stoi stara szkoła, są
dziury w nawierzchni i trzeba jeździć slalomem;

-  zgłosiła  kolejną  interpelację  w  sprawie  utrudnionego  dojścia  do  autobusu  na  stacji  w
Drogoszach, gdzie stoi wiata. Wyjaśniła, że tam dzieci czekają i wsiadają do autobusu, ale
tam jest  błoto;

-  na prośbę mieszkańców przekazała,  że na drodze powiatowej  Nr 1581 w Kolwinach –
odcinek od mostu jest „wybrzuszenie”, ale także zadolenie przy oborze.

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  –  Wiesław  Gajdowski  zgłosił  interpelację  dotyczącą
usunięcia bądź wykonania zabiegów pielęgnacyjnych na drzewie – jesionie, znajdującym się
na działce gminnej. Powiedział, że mieszkańcy  z ulicy Mickiewicza i budynków 4 i 4a ulicy
Młynowej  korzystają  z  budynku  gospodarczego,  a  ten  jesion  zagraża  zawaleniu  na  ten
budynek.

Radny Piotr Drozd powiedział, że jego interpelacja dotyczy drogi powiatowej Michałkowo –
Momajny.  Mieszkańcy  zgłaszają,  że  na  tej  drodze  są   zadolenia  i  ruch  jest  utrudniony.
Zaproponował usunięcie poboczy, co zminimalizuje znacznie zniszczenia.

Zgłosił kolejną interpelację w sprawie wyrównania dróg gminnych w sołectwach Momajny,
Solkieniki, Silginy i Krelikiejmy, gdy tylko na to pozwoli pogoda.

Zgłosił,  iż  mieszkaniec Krelikiejm – Pan Radziejewski  ma problem z odbiorem mleka z
powodu stanu drogi gminnej.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas zgłosiła interpelacje
w sprawie  naprawy nawierzchni drogi powiatowej Nr 1584N na odcinku Winda – Kiemław-
ki Małe. Uzasadniła, że trzykrotnie w ciągu dnia, drogą tą porusza się autobus szkolny dowo-
żący dzieci i młodzież do Szkoły Podstawowej w Windzie. Ponadto w dniu 1 maja br. odbę-
dzie się coroczna pielgrzymka piesza w intencji rocznicy kanonizacji Jana Pawła II, ciesząca
się dużą popularnością. Dodała, że obecnie stan drogi jest bardzo zły i problematyczny.

Więcej interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

Ad 7- 8. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas   powiedzia-
ła, że kolejnymi punktami obrad są  projekt uchwały w sprawie zmian  Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Barciany na lata 2018-2031 oraz zmian w budżecie gminy na 2018 rok.  

Skarbnik Gminy- Iwona Bepirszcz omówiła następujące zmiany w budżecie:
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Dochody

W związku z decyzją Wojewody Warmińsko - Mazurskiego z dnia 16 marca 2018
roku zwiększa się plan dochodów w dziale 855 rozdziale 85502 świadczenia rodzinne o kwo-
tę 8.240,00 zł.

W związku z wnioskiem Pani Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w
Barcianach zmniejsza się plan dochodów o kwotę 24.675,00 zł.

Zmniejsza się również plan dochodów o kwotę 1.487.792,00 zł (oddana pożyczka na
wyprzedające finansowanie inwestycji Przebudowa drogi Krzeczewo – Modgarby).

Wydatki

Na wniosek Pani Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Barcianach
zmniejsza się plan wydatków w rozdziale 85395 pozostałe zadania w zakresie polityki spo-
łecznej o kwotę 24.675,00 zł (projekt prowadzony przez GOPS – jedno z zadań nie zostało
zrealizowane) oraz zgodnie z decyzją wojewody w rozdziale 85502 Świadczenia rodzinne
zwiększamy plan wydatków o kwotę 8.240,00.

Na wniosek Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Windzie dokonuje się przesunięć w
rozdziale 80101 Szkoły podstawowe w § 4210 zakup materiałów i wyposażenia zwiększając
plan wydatków o kwotę 6.000,00 zł, w § 4580 Pozostałe odsetki zwiększając plan wydatków
o kwotę 100 zł w § 4300 zakup usług pozostałych zmniejszając plan wydatków o kwotę 100
zł oraz 80150 Realizacja zadań specjalnej nauki zmniejszając plan wydatków w § 4300 Za-
kup środków dydaktycznych i książek o kwotę 6.000,00 zł.

W związku z realizacją inwestycji pn. Modernizacja pomieszczeń w Szkole Podstawowej w
Windzie zwiększa się plan wydatków na realizację o kwotę 2.000,00 zł.

W związku z zaleceniami „Sanepidu” na wniosek Pana Dyrektora Szkoły Podstawo-
wej w Barcianach tworzy się zadanie pn. „Modernizacja instalacji ciepłej wody w łazienkach
w Szkole Podstawowej w Barcianach” kwota 5.000,00 zł. Środki na tę inwestycję pochodzą z
zaplanowanej na 2018 rok inwestycji Doświetlenie tablic w Szkole Podstawowej w Barcia-
nach kwota 5.000,00 zł.

W związku z pismem ze Starostwa Powiatowego w Kętrzynie zwiększa się w rozdzia-
le 60014 Drogi publiczne powiatowe w § 6300 pomoc finansowa udzielana między jednost-
kami z przeznaczeniem na inwestycję "Przebudowa drogi powiatowej Krelikiejmy - Kolwi-
ny„ o kwotę 100 000,00 zł. Środki na te inwestycje pochodzą z zadania zaplanowanego na
2018 rok pn. „Przebudowa Drogi Powiatowej Barciany – Mołtajny – także pomoc finansowa
dla powiatu”.

Zmniejsza się plan wydatków inwestycyjnych w rozdziale 90015 Oświetlenie ulic, pla-
ców i dróg o kwotę 833.700,00 zł.

Tworzy się zadanie „ Przygotowanie dokumentacji na kanalizację w Świętym Kamieniu
kwota 11.700,00 zł

Zmniejsza się plan przychodów o kwotę 800.000,00 zł oraz plan rozchodów o kwotę
1.487.792,00 zł (Zakończenie i spłata pożyczki na wcześniejsze finansowanie drogi Krzecze-
wo – Modgarby).

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas  podziękowała za
omówienie.  Zapytała,  czy są pytania w tej  kwestii.  Pytań nie  zgłoszono. Powiedziała,  że
podczas wspólnego posiedzenia komisji  były wydane opinie.  Poprosiła Przewodniczących
Komisji  o  przedstawienie  opinii  poszczególnych  komisji  na  temat  projektu  uchwały  w
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sprawie zmian  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2018-2031.

Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Finansów  i  Budżetu  –  Agnieszka  Kuczewska
powiedziała, że   5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało  projekt uchwały w sprawie
zmian  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2018-2031.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska
powiedziała, że   3 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie
zmian  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2018-2031.

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska
– Piotr Drozd powiedział, że  5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało  projekt uchwały
w sprawie zmian  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany na lata 2018-2031.

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas   odczytała
treść projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barciany
na lata 2018-2031, po czym poddała go pod głosowanie. W głosowaniu jawnym 10 radnych
głosowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było
(uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas  odczytała
treść projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok, po czym  poprosiła
Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat projek-
tu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok.  

Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Finansów  i  Budżetu  –  Agnieszka  Kuczewska
powiedziała, że   5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało  projekt uchwały w sprawie
zmian w budżecie gminy na 2018 rok.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska
powiedziała, że   3 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie
zmian w budżecie gminy na 2018 rok.

   

Zastępca Przewodniczącej Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska
– Piotr Drozd powiedział, że  5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało  projekt uchwały
w sprawie zmian  w budżecie gminy na 2018 rok.

 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko –Dyjas odczytała
projekt uchwały w sprawie zmian  w budżecie gminy na 2018 rok, a następnie poddała go
pod  głosowanie.  W  głosowaniu  jawnym  10  radnych  głosowało  za  przyjęciem  projektu
uchwały,  głosów przeciw i  wstrzymujących się  nie  było  (uchwała  stanowi  załącznik do
protokołu).

  

Ad 9. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas powiedziała, że
kolejnym punktem obrad jest projekt uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Po-
wiatowi Kętrzyńskiemu na realizację zadania  „Budowa chodnika w pasie drogi powiatowej 
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nr 1398N w miejscowości Krelikiejmy”. Poprosiła Wójta Gminy o omówienie tego projektu 
uchwały.

Wójt Gminy – Ryszard Kozyra powiedział, że dofinansowanie będzie wynosiło 50/50. Inwe-
stycja zapewni mieszkańcom bezpieczne poruszanie się po miejscowości, bo droga tam jest
wąska.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas  podziękowała za
omówienie.  Zapytała,  czy są pytania w tej  kwestii.  Pytań nie  zgłoszono. Powiedziała,  że
podczas wspólnego posiedzenia komisji  były wydane opinie.  Poprosiła Przewodniczących
Komisji  o  przedstawienie  opinii  poszczególnych  komisji  na  temat  projektu  w  sprawie:
udzielenia  pomocy finansowej  Powiatowi  Kętrzyńskiemu na realizację  zadania  „Budowa
chodnika w pasie drogi powiatowej nr 1398N w miejscowości Krelikiejmy”.

Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Finansów  i  Budżetu  –  Agnieszka  Kuczewska
powiedziała, że  5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało  projekt uchwały w sprawie:
udzielenia  pomocy finansowej  Powiatowi  Kętrzyńskiemu na realizację  zadania  „Budowa
chodnika w pasie drogi powiatowej nr 1398N w miejscowości Krelikiejmy”.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska
powiedziała, że   3 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie:
udzielenia  pomocy finansowej  Powiatowi  Kętrzyńskiemu na realizację  zadania  „Budowa
chodnika w pasie drogi powiatowej nr 1398N w miejscowości Krelikiejmy”.

Zastępca Przewodniczącej Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska
– Piotr Drozd powiedział, że 5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały
w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu na realizację zadania 
„Budowa chodnika w pasie drogi powiatowej nr 1398N w miejscowości Krelikiejmy”.

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas    poprosiła
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy – Adama Prokopa o odczytanie tego projektu uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Adam Prokop odczytał projektu uchwały  w sprawie:
udzielenia  pomocy finansowej  Powiatowi  Kętrzyńskiemu na realizację  zadania  „Budowa
chodnika w pasie drogi powiatowej nr 1398N w miejscowości Krelikiejmy”.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas  podziękowała za
odczytanie treści  projektu uchwały,  po czym poddała  go pod głosowanie.  W głosowaniu
jawnym  10  radnych  głosowało  za  przyjęciem  projektu  uchwały,  głosów  przeciw  i
wstrzymujących się nie było  (uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad 10. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas powiedziała,
że kolejnym punktem obrad jest projekt uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej
Powiatowi Kętrzyńskiemu na realizację zadania  „Budowa chodnika w pasie drogi powiato-
wej nr 1398N w miejscowości Skandawa”. Poprosiła Wójta Gminy o omówienie tego projek-
tu uchwały.

Wójt Gminy – Ryszard Kozyra powiedział, że dofinansowanie będzie wynosiło 50/50. Inwe-
stycja jest kontynuacją budowy chodnika z przed kilku lat. Dodał, że mieszkańcy upominali
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się o ten chodnik. Zadanie to będzie elementem uporządkowania miejscowości, ale także i
przede wszystkim zapewni bezpieczeństwo poruszających się mieszkańców.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas  podziękowała za
omówienie.  Zapytała,  czy są pytania w tej  kwestii.  Pytań nie  zgłoszono. Powiedziała,  że
podczas wspólnego posiedzenia komisji  były wydane opinie.  Poprosiła Przewodniczących
Komisji  o  przedstawienie  opinii  poszczególnych  komisji  na  temat  projektu  w  sprawie:
udzielenia  pomocy finansowej  Powiatowi  Kętrzyńskiemu na realizację  zadania  „Budowa
chodnika w pasie drogi powiatowej nr 1398N w miejscowości Skandawa”.

Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Finansów  i  Budżetu  –  Agnieszka  Kuczewska
powiedziała, że  5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało  projekt uchwały w sprawie:
udzielenia  pomocy finansowej  Powiatowi  Kętrzyńskiemu na realizację  zadania  „Budowa
chodnika w pasie drogi powiatowej nr 1398N w miejscowości Skandawa”.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska
powiedziała, że   3 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie:
udzielenia  pomocy finansowej  Powiatowi  Kętrzyńskiemu na realizację  zadania  „Budowa
chodnika w pasie drogi powiatowej nr 1398N w miejscowości Skandawa”.

Zastępca Przewodniczącej Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska
– Piotr Drozd powiedział, że 5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały
w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu na realizację zadania 
„Budowa chodnika w pasie drogi powiatowej nr 1398N w miejscowości Skandawa”.

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas    poprosiła
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy – Wiesława Gajdowskiego o odczytanie tego projektu
uchwały.

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  –  Wiesław  Gajdowski  odczytał  projektu  uchwały  w
sprawie: udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Kętrzyńskiemu  na  realizację  zadania 
„Budowa chodnika w pasie drogi powiatowej nr 1398N w miejscowości Skandawa”.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas  podziękowała za
odczytanie treści  projektu uchwały,  po czym poddała  go pod głosowanie.  W głosowaniu
jawnym  10  radnych  głosowało  za  przyjęciem  projektu  uchwały,  głosów  przeciw  i
wstrzymujących się nie było  (uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad 11. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas powiedziała,
że kolejnym punktem obrad jest projekt uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej
Powiatowi Kętrzyńskiemu na realizację zadania „Przebudowa nawierzchni drogi powiatowej
nr 1703N w miejscowości Modgarby na odcinku od mostu w kierunku drogi gminnej  nr
125018N”. Poprosiła Wójta Gminy o omówienie tego projektu uchwały.

Wójt Gminy – Ryszard Kozyra powiedział, że dofinansowanie będzie wynosiło 50/50.  Inwe-
stycja do odcinek drogi od mostu do skrzyżowania w Modgarbach.
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Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas  podziękowała za
omówienie.  Zapytała,  czy są pytania w tej  kwestii.  Pytań nie  zgłoszono. Powiedziała,  że
podczas wspólnego posiedzenia komisji  były wydane opinie.  Poprosiła Przewodniczących
Komisji  o  przedstawienie  opinii  poszczególnych  komisji  na  temat  projektu  w  sprawie:
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu na realizację zadania  „Przebudowa
nawierzchni drogi powiatowej nr 1703N w miejscowości Modgarby na odcinku od mostu w
kierunku drogi gminnej nr 125018N”.

Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Finansów  i  Budżetu  –  Agnieszka  Kuczewska
powiedziała, że  5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało  projekt uchwały w sprawie:
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu na realizację zadania  „Przebudowa
nawierzchni drogi powiatowej nr 1703N w miejscowości Modgarby na odcinku od mostu w
kierunku drogi gminnej nr 125018N”.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska
powiedziała, że   3 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie:
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu na realizację zadania  „Przebudowa
nawierzchni drogi powiatowej nr 1703N w miejscowości Modgarby na odcinku od mostu w
kierunku drogi gminnej nr 125018N”.

Zastępca Przewodniczącej Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska
– Piotr Drozd powiedział, że 5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały
w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu na realizację zadania 
„Przebudowa  nawierzchni  drogi  powiatowej  nr  1703N  w  miejscowości  Modgarby  na
odcinku od mostu w kierunku drogi gminnej nr 125018N”.

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas    odczytała
projekt  uchwały  w sprawie: udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Kętrzyńskiemu  na
realizację zadania  „Przebudowa nawierzchni drogi powiatowej nr 1703N w miejscowości
Modgarby na odcinku od mostu w kierunku drogi gminnej nr 125018N”, a następnie poddała
go pod głosowanie. W głosowaniu jawnym 10 radnych głosowało za przyjęciem projektu
uchwały,  głosów przeciw i  wstrzymujących się  nie  było  (uchwała  stanowi  załącznik do
protokołu).

Ad 12. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas powiedziała,
że kolejnym punktem obrad jest projekt uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej
Powiatowi Kętrzyńskiemu na realizację zadania  „ Przebudowa drogi powiatowej nr 1581N
Dzietrzychowo – Drogosze – Kiemławki Wielkie na odcinku Krelikiejmy – Kolwiny o dłu-
gości ok. 600 mb”. Poprosiła Wójta Gminy o omówienie tego projektu uchwały.

Wójt Gminy – Ryszard Kozyra powiedział, że dofinansowanie będzie wynosiło 50/50.  Wyja-
śnił, że Starosta zwrócił się z wnioskiem o dofinansowanie ze względu na krytyczny stan tej
drogi – wskazanego odcinka.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas  podziękowała za
omówienie. Zapytała, czy są pytania w tej kwestii. Pytań nie zgłoszono. Powiedziała, że pod-
czas wspólnego posiedzenia komisji były wydane opinie. Poprosiła Przewodniczących Komi-
sji o przedstawienie opinii poszczególnych komisji na temat projektu w sprawie: „ Przebudo-
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wa drogi powiatowej nr 1581N Dzietrzychowo – Drogosze – Kiemławki Wielkie na odcinku
Krelikiejmy – Kolwiny o długości ok. 600 mb”.

Zastępca Przewodniczącego Komisji Finansów i Budżetu – Agnieszka Kuczewska powie-
działa, że 5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie: „ Prze-
budowa drogi powiatowej nr 1581N Dzietrzychowo – Drogosze – Kiemławki Wielkie na od-
cinku Krelikiejmy – Kolwiny o długości ok. 600 mb”.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska
powiedziała, że   3 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie:
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu na realizację „ Przebudowa drogi
powiatowej nr 1581N Dzietrzychowo – Drogosze – Kiemławki Wielkie na odcinku Krelikiej-
my – Kolwiny o długości ok. 600 mb”.

Zastępca Przewodniczącej Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska
– Piotr Drozd powiedział, że 5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały
w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu na realizację zadania 
„ Przebudowa drogi powiatowej nr 1581N Dzietrzychowo – Drogosze – Kiemławki Wielkie
na odcinku Krelikiejmy – Kolwiny o długości ok. 600 mb”.

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas    poprosiła
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy – Adama Prokopa o odczytanie tego projektu uchwały.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Adam Prokop odczytał projektu uchwały  w sprawie:
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu na realizację zadania  „ Przebudo-
wa drogi powiatowej nr 1581N Dzietrzychowo – Drogosze – Kiemławki Wielkie na odcinku
Krelikiejmy – Kolwiny o długości ok. 600 mb”.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas  podziękowała za
odczytanie treści  projektu uchwały,  po czym poddała  go pod głosowanie.  W głosowaniu
jawnym  10  radnych  głosowało  za  przyjęciem  projektu  uchwały,  głosów  przeciw  i
wstrzymujących się nie było  (uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad 13. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas powiedziała,
że kolejnym punktem obrad jest projekt uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej
Powiatowi Kętrzyńskiemu na realizację zadania  „Budowa zatoki autobusowej w pasie drogi
powiatowej nr 1398N w miejscowości Silginy”. Poprosiła Wójta Gminy o omówienie tego
projektu uchwały.

Wójt Gminy – Ryszard Kozyra powiedział, że dofinansowanie będzie wynosiło 50/50. Wyja-
śnił, że sprawa ciągnie się od kilku lat. Przystanek autobusowy zlokalizowany jest na skrzy-
żowaniu dróg, dodatkowo bardzo nisko położony, że pasażerowie mają problem z wsiada-
niem/ wysiadaniem.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas  podziękowała za
omówienie.  Zapytała,  czy są pytania w tej  kwestii.  Pytań nie  zgłoszono. Powiedziała,  że
podczas wspólnego posiedzenia komisji  były wydane opinie.  Poprosiła Przewodniczących
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Komisji  o  przedstawienie  opinii  poszczególnych  komisji  na  temat  projektu  w  sprawie:
udzielenia  pomocy finansowej  Powiatowi  Kętrzyńskiemu na realizację  zadania  „Budowa
zatoki autobusowej w pasie drogi powiatowej nr 1398N w miejscowości Silginy”.

Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Finansów  i  Budżetu  –  Agnieszka  Kuczewska
powiedziała, że  5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało  projekt uchwały w sprawie:
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu na realizację zadania   „Budowa
zatoki autobusowej w pasie drogi powiatowej nr 1398N w miejscowości Silginy”.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska
powiedziała, że   3 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie:
udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Kętrzyńskiemu  na  realizację  zadania „Budowa
zatoki autobusowej w pasie drogi powiatowej nr 1398N w miejscowości Silginy”.  

Zastępca Przewodniczącej Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska
– Piotr Drozd powiedział, że 5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały
w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu na realizację zadania 
„Budowa zatoki autobusowej w pasie drogi powiatowej nr 1398N w miejscowości Silginy”.

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas    poprosiła
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy – Wiesława Gajdowskiego o odczytanie tego projektu
uchwały.

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  –  Wiesław  Gajdowski  odczytał  projektu  uchwały  w
sprawie: udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Kętrzyńskiemu  na  realizację  zadania 
„Budowa zatoki autobusowej w pasie drogi powiatowej nr 1398N w miejscowości Silginy”.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas  podziękowała za
odczytanie treści  projektu uchwały,  po czym poddała  go pod głosowanie.  W głosowaniu
jawnym  10  radnych  głosowało  za  przyjęciem  projektu  uchwały,  głosów  przeciw  i
wstrzymujących się nie było  (uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad 14. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas powiedziała,
że kolejnym punktem obrad jest projekt uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej
Powiatowi Kętrzyńskiemu na realizację zadania „Budowa zatoki postojowej w pasie drogi
powiatowej nr 1584N w miejscowości Podławki”. Powiedziała, że na wczorajszym wspól-
nym posiedzeniu komisji zrodziły się wątpliwości, które były na bieżąco wyjaśniane przez
pana Kierownika. Dodała, że sołtys zapewniał, że pieniądze które są zabezpieczone w fundu-
szu sołeckim na ten cel, tak zostaną wydatkowane. Niniejszy projekt uchwały nie był opinio-
wany wczoraj, ale każdy z radnych będzie miał możliwość wyrazić swoje zdanie w głosowa-
niu nad tym projektem, które za chwilę przeprowadzi.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas poddała niniejszy
projekt  uchwały  pod  głosowanie.  W  głosowaniu  jawnym  10  radnych  głosowało  za
przyjęciem projektu  uchwały,  głosów  przeciw  i  wstrzymujących  się  nie  było   (uchwała
stanowi załącznik do protokołu).

Ad 15. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas powiedziała,
że kolejnym punktem obrad jest projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego
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planu zagospodarowania przestrzennego dla części miejscowości Barciany.  Poprosiła Wójta
Gminy o omówienie tego projektu uchwały.

Wójt  Gminy  –  Ryszard  Kozyra powiedział,  że  jest  to  finalny  etap  wszystkich  prac
związanych  z  przekazaniem działki  przy  ul.  Warmińskiej   pod  budowę Placówki  Straży
Granicznej w Barcianach. Poinformował, że w trakcie przygotować jest decyzja na budowę
PSZOk-u wskazaną w wyniku konsultacji.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas  podziękowała za
omówienie.  Zapytała,  czy  są  pytania  w  tej  kwestii.  Pytań  nie  zgłoszono.  Poprosiła
Przewodniczących  Komisji  o  przedstawienie  opinii  poszczególnych  komisji  na  temat
projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego dla części miejscowości Barciany.

Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Finansów  i  Budżetu  –  Agnieszka  Kuczewska
powiedziała, że   5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało  projekt uchwały w sprawie
uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  części
miejscowości Barciany.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska
powiedziała, że   3 członków komisji pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały w sprawie
uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  części
miejscowości Barciany.    

Zastępca Przewodniczącej Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska
– Piotr Drozd powiedział, że  5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało  projekt uchwały
w  sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla
części miejscowości Barciany.

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko –Dyjas odczytała
projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego dla części miejscowości Barciany, a następnie poddała go pod głosowanie. W
głosowaniu jawnym 10 radnych głosowało za przyjęciem projektu uchwały, głosów przeciw i
wstrzymujących się nie było  (uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Ad 16. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas powiedziała,
że kolejnym punktem obrad jest projekt uchwały  w  sprawie podziału gminy Barciany na
okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych  w  każ-
dym okręgu wyborczym. Poprosiła Sekretarza Gminy o omówienie.

Sekretarz Gminy – pani Anna Tereszko omówiła projekt tej uchwały. Powiedziała, że w dniu
30 stycznia weszła w życie Ustawa z dnia 11 stycznia 2018 r. o zmianie niektórych ustaw w
celu zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania
niektórych organów publicznych, w której został nałożony obowiązek ponownego podjęcia
uchwał w sprawie podziału gminy na okręgi i obwody wyborcze, nawet jeżeli żadne zmiany
nie nastąpiły. Wyjaśniła następnie zasady i sposób wyliczenia liczby mieszkańców i podziału
na  okręgi.  Dodała,  że  projekt  uchwały  był  opiniowany  przez  komisarza  Wyborczego  w
Olsztynie.
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Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas  podziękowała za
omówienie.  Zapytała,  czy  są  pytania  w  tej  kwestii.  Pytań  nie  zgłoszono.  Poprosiła
Przewodniczących  Komisji  o  przedstawienie  opinii  poszczególnych  komisji  na  temat
projektu  uchwały w sprawie  podziału  gminy Barciany na okręgi  wyborcze,  ustalenia  ich
granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych  w  każdym okręgu wyborczym.

Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Finansów  i  Budżetu  –  Agnieszka  Kuczewska
powiedziała, że   5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało  projekt uchwały w sprawie
podziału gminy Barciany na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby
radnych wybieranych  w  każdym okręgu wyborczym.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska
powiedziała, że  2 członków komisji, przy 1 głosie wstrzymującym pozytywnie zaopiniowało
projekt uchwały w sprawie podziału gminy Barciany na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic
i numerów oraz liczby radnych wybieranych  w  każdym okręgu wyborczym.

Zastępca Przewodniczącej Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska
– Piotr Drozd powiedział, że  4 członków komisji, przy 1 głosie wstrzymującym pozytywnie
zaopiniowało   projekt  uchwały w  sprawie podziału  gminy Barciany na okręgi  wyborcze,
ustalenia  ich  granic  i  numerów  oraz  liczby  radnych  wybieranych  w  każdym  okręgu
wyborczym.

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko –Dyjas odczytała
projekt uchwały w sprawie podziału gminy Barciany na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic
i numerów oraz liczby radnych wybieranych  w  każdym okręgu wyborczym, a następnie
poddała go pod głosowanie.  W głosowaniu jawnym 10 radnych głosowało za przyjęciem
projektu uchwały, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było  (uchwała stanowi załącznik
do protokołu).

Ad 17. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas powiedziała,
że kolejnym punktem obrad jest projekt uchwały w sprawie: podziału Gminy Barciany na
stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji
wyborczych. Poprosiła Sekretarza Gminy o omówienie.

Sekretarz Gminy – pani Anna Tereszko omówiła projekt tej uchwały. Powiedziała, że ustawa
wymieniona wcześniej nałożyła obowiązek podjęcia tej uchwały.  Wyjaśnił,  że zmniejszyła
się liczba mieszkańców i powrócono do 5 obwodów( było7). Przedstawiła granice obwodów
i siedziby Obwodowych Komisji.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas  podziękowała za
omówienie.  Zapytała,  czy  są  pytania  w  tej  kwestii.  Pytań  nie  zgłoszono.  Poprosiła
Przewodniczących  Komisji  o  przedstawienie  opinii  poszczególnych  komisji  na  temat
projektu uchwały w sprawie podziału Gminy Barciany na stałe obwody głosowania, ustalenia
ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych.

Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Finansów  i  Budżetu  –  Agnieszka  Kuczewska
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powiedziała, że   5 członków komisji pozytywnie zaopiniowało  projekt uchwały w sprawie
podziału Gminy Barciany na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz
siedzib obwodowych komisji wyborczych.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Socjalnych – Marianna Stefańska
powiedziała, że  2 członków komisji, przy 1 głosie wstrzymującym pozytywnie zaopiniowało
projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Barciany na stałe obwody głosowania, ustalenia
ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych.

Zastępca Przewodniczącej Komisji Samorządu, Porządku Publicznego i Ochrony Środowiska
– Piotr Drozd powiedział, że  4 członków komisji, przy 1 głosie wstrzymującym pozytywnie
zaopiniowało   projekt  uchwały  w  sprawie  podziału  Gminy  Barciany  na  stałe  obwody
głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych.

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko –Dyjas odczytała
projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Barciany na stałe obwody głosowania, ustalenia
ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych, a następnie poddała go
pod  głosowanie.  W  głosowaniu  jawnym  10  radnych  głosowało  za  przyjęciem  projektu
uchwały,  głosów przeciw i  wstrzymujących się  nie  było  (uchwała  stanowi  załącznik do
protokołu).

Ad 18. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas powiedziała,
że kolejnym punktem obrad jest sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Gminnego Programu Przeciwdziałania Narko-
manii w Gminie Barciany za 2017 rok. Poprosiła Przewodniczącą Gminnej Komisji Rozwią-
zywania Problemów Alkoholowych w Barcianach o przedstawienie tego sprawozdania.

Pani Ewa Bilska – Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholo-
wych  przedstawiła sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązy-
wania  Problemów  Alkoholowych  i  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii  w
Gminie Barciany za 2017 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas podziękowała za
omówienie sprawozdania. Zapytała, czy są pytania w tej kwestii. Pytań nie było.

Ad 19. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas powiedziała,
że kolejnym punktem obrad jest sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Gmin-
nego Ośrodka Kultury oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w Barcianach za 2017 r. Poprosiła
następnie Panią Iwonę Turko – Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury w Barcianach o przed-
stawienie tego sprawozdania.

Pani Iwona Turko – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Barcianach przedstawiła spra-
wozdanie roczne z wykonania planu finansowego Gminnego Ośrodka Kultury oraz Gminnej
Biblioteki Publicznej w Barcianach za 2017 r. (sprawozdanie stanowi załącznik do protoko-
łu).
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Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas podziękowała za
omówienie sprawozdania. Zapytała, czy są pytania w tej kwestii. Pytań nie było.  

Ad 20. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas powiedziała,
że kolejnym punktem obrad jest sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Gmin-
nego Ośrodka Pomocy Społecznej w Barcianach za 2017 r. Poprosiła następnie Kierownika
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Barcianach – Panią Marię Pyrcz o przedstawienie
tego sprawozdania.

Pani Maria Pyrcz -  Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Barcianach omó-
wiła sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Gminnego Ośrodka Pomocy Spo-
łecznej w Barcianach za 2017 r.  (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas podziękowała za
omówienie sprawozdania. Zapytała, czy są pytania w tej kwestii. Pytań nie było.  

Ad 21. Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas powiedziała,
że kolejnym punktem obrad jest  sprawozdanie dotyczące funkcjonowania Zespołu Interdy-
scyplinarnego w Barcianach oraz z realizacji zadań z zakresu przeciwdziałania przemocy w
rodzinie w Gminie Barciany za rok 2017. Poprosiła ponownie Kierownika Gminnego Ośrod-
ka Pomocy Społecznej w Barcianach – Panią Marię Pyrcz o przedstawienie tego sprawozda-
nia.

Pani Maria Pyrcz -  Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Barcianach omó-
wiła sprawozdanie dotyczące funkcjonowania Zespołu Interdyscyplinarnego w Barcianach
oraz z realizacji zadań z zakresu przeciwdziałania przemocy w rodzinie w Gminie Barciany
za rok 2017 (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

Przewodnicząca Rady Gminy –  Wiesława Małgorzata Kłaczko – Dyjas podziękowała za
omówienie sprawozdania. Zapytała, czy są pytania w tej kwestii. Pytań nie było.  

Ad 22.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.

Przewodnicząca  Rady Gminy –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  –  Dyjas  poprosiła  Wójta
Gminy   o udzielenie odpowiedzi na interpelacje.

Wójt  Gminy  –  Ryszard  Kozyra  udzielił  odpowiedzi  na  interpelacje  radnej  Wiesławy
Antończyk w sprawie:

- drogi gminnej w Kolwinach – odpowiedział, że interpelację przekaże do ZUDZiGM;

- w sprawie utrudnionego dojścia do autobusu na stacji w  Drogoszach, gdzie stoi wiata - –
odpowiedział, że interpelację przekaże do ZUDZiGM ;

- „wybrzuszenie, garb” i zadoleń na drodze powiatowej Nr 1581 w Kolwinach – odcinek od
mostu  -  odpowiedział, że interpelację przekaże do Zarządu Dróg Powiatowych w Kętrzynie.

Wójt Gminy – Ryszard Kozyra na interpelację Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Wiesław
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Gajdowski w sprawie   usunięcia bądź wykonania zabiegów pielęgnacyjnych na drzewie –
jesionie odpowiedział, że  interpelację przekaże do ZUDZiGM.

Następnie  Wójt  Gminy  udzielił  odpowiedzi  na  interpelacje  radnego  Piotra  Drozda   w
sprawie:

-  zadoleń na  drodze powiatowej Michałkowo – Momajny – odpowiedział, że interpelację
skieruje do Zarządu Dróg Powiatowych w Kętrzynie;

- wyrównania dróg gminnych w sołectwach Momajny, Solkieniki, Silginy i Krelikiejmy –
odpowiedział, że interpelację przekaże do ZUDZiGM ;

-  stanu  drogi  gminnej  w  Krelikiejmach  do  Pana  Radziejewskiego  -  odpowiedział,  że
interpelację przekaże do ZUDZiGM.

Z kolei Wójt Gminy odpowiedział na interpelację Przewodniczącej Rady Gminy – Wiesławy
Małgorzaty Kłaczko – Dyjas w sprawie  naprawy nawierzchni drogi powiatowej Nr 1584N
na odcinku Winda – Kiemławki Małe. Powiedział, że interpelację skieruje do Zarządu Dróg
Powiatowych w Kętrzynie.

Ponadto Wójt Gminy omówił sytuację związaną z oświetleniem. Powiedział,  że prowadzi
rozmowy z firmą. Planuje, że w wyniku modernizacji powinny był oszczędności o ok. 10 %.
Dodał, że na sesji kwietniowej omówi szczegóły.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko  –  Dyjas  podziękowała
Wójtowi Gminy   za udzielenie odpowiedzi na interpelacje.

 Ad 23. Wolne wnioski i informacje.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła o zgłaszanie
wolnych wniosków i informacji.

Przewodniczący Komisji Finansów i Budżetu – Grzegorz Całuch przedstawił informację z
posiedzenie  Komisji,  które  odbyło  się  13  marca  br.,  a  dotyczyło  analizy  sytuacji
ekonomicznej ZUDZiGM w 2017 r i 2018 r. w kontekście realizacji interpelacji zgłoszonych
przez radnych podczas sesji i bieżących potrzeb.

Więcej wolnych wniosków i informacji nie zgłoszono.

Ad 24. Wnioski mieszkańców.

Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła o zgłaszanie
wniosków mieszkańców.

Sołtys  Sołectwa  Bobrowo  –  Pan  Stefan  Oleksiewicz  zgłosił  prośbę  o  podsypanie  drogi
gminnej od cmentarza w Bobrowie do Pana Trojanowskiego, drogi kolonii do Pana Tyca oraz
drogi Bobrowo – Gęsiki.

Więcej wniosków mieszkańców nie zgłoszono.

Ad 25. Sprawy różne.
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Przewodnicząca Rady Gminy – Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas poprosiła o zgłaszanie
spraw  różnych.  W  pierwszej  kolejności  wyjaśniła  radnym,  że  wczoraj,  po  posiedzeniu
komisji, otrzymali  od Pani Skarbnik dwa dokumenty: wyliczenia kosztów utrzymania szkół
w kwestii energii elektrycznej oraz opału, łącznie z podaną kubaturą i pochodnymi kosztami
od  2013  r.   oraz  subwencji  oświatowej.  Dodała,  że  w  czasie  jej  nieobecności
Wiceprzewodniczący Adama Prokop poprosił  Panią Skarbnik o przedstawienie wydatków
szkół  w  kwestii  ogrzewania  w  ostatnich  trzech  latach.  Te  dokumenty  także  zostały
przekazane  radnym.  Zaproponowała,  aby  na  kolejnym  wspólnym  posiedzeniu  komisji
przedyskutować   te  wyliczenia.  Dodała,  że  chciałaby  także   przedyskutować  pewne
problemy, które pojawiły się po posiedzeniu Komisji Finansów i Budżetu w kwestii sytuacji
ZUDZiGM.
Przypomniała także o składaniu oświadczeń majątkowych. Dodała także, że dwa samorządy
wystosowały apel w sprawie drogi wojewódzkiej. Zapoznawała radnych z tym tematem, ale
chciałaby  jeszcze  do  tej  kwestii  powrócić  i  wesprzeć  ten  apel.  Poinformowała,  że
uczestniczyła w szkoleniu dot. zmian w ustawie o samorządzie gminnym. Poprosiła Panią
Sekretarz, aby przy najbliższym posiedzeniu komisji przedstawiła radnym wiodące, istotne
zmiany w tej kwestii. Podziękowała następnie za wszystkie kartki świąteczne z życzeniami.
Również złożyła życzenia świąteczne.

Więcej spraw różnych nie zgłoszono.

Ad 26. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  Wiesława  Małgorzata  Kłaczko-Dyjas,  w  związku  z
wyczerpaniem porządku obrad XLV sesji Rady Gminy, zamknęła jej  posiedzenie o godz.
15.10, dziękując wszystkim za udział.

                     
   Przewodnicząca Rady Gminy Barciany

                                    Wiesława Małgorzata Kłaczko-Dyjas

Protokolant:
Emilia Aneta Żelichowska
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